
Zapisnik i odluke 
V. sjednice Upravnog odbora Saveza 

održane 10.svibnja 2023. godine u Zagrebu, Agram klub, od 17:30 do 21:00 sat 
 
Nazočni: Ratko Galjer - predsjednik, Ratko Cvetnić – dopredsjednik, Robert Vindiš, 
Aleksandar Đurković, Igor Čimbur, Filip Lončarić, Marina Dijaković 
Također nazočni: Maja Capuder – glavna tajnica, zapisničar i Neven Rihtar (administrativni 
tajnik) 
 
1.Ustanovljavanje valjanosti  kvoruma i dnevnog reda 
PG je ustanovio kvorum i predložio usvajanje dnevnog reda. Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2.Ovjera zapisnika i odluka IV. sjednice UO  
Glavna tajnica Capuder (GTC) dala je opasku na točku 5.2.Financijski plan. Točnije istaknula 
je kako je pod financijskim planom odlučeno da će se izborniku Čimburu i treneru Nevenu 
isplačivati naknada za rad s reprezentativcima, međutim da odluka nije stavljen pod točkom 
odluke. Isto tako nije stavljena odluka da se Ariu Dinati financiraju natjecanja iz redovnog 
programa HOO-a.  
PG je takvu dopunu zapisnika i odluka IV.sjednice UO dao na prihvaćanje. 
Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 1) 
 
3.Ovjera odluka predsjednika Saveza donesenih u ime Upravnog odbora 
Budući da nije bilo primjedbi PG je predložio ovjeru. Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 2) 
 
4. Izvješće za prethodno razdoblje 
    4.1. Izvješće o izvršenju odluka IV. Sjednice UO 
Izvršene su sve odluke, te pod ovom točkom nije bilo nikakve dodatne rasprave. 
    4.2. Programsko izvješće za prethodno razdoblje    
GTC prošla je kroz sva događanja koja su obilježila period od prošle sjednice UO-a, a 
posebno je istaknula njezin povratak na mjesto glavne tajnice, kao i dolazak Nevena Rihtara 
na mjesto administrativnog tajnika. Imenovanje Ratka Cvetnića za dopredsjednika Saveza na 
održanoj Skupštini Saveza. Potpisivanje sporazuma između HBS-a i HŠŠS-a. Uspješno 
provođenje treninga u Nacionalnom centru kao i zajednički odlazak reprezentativaca na 
natjecanja europskog kupa do 17 i 19 godina. Kvalifaikacija Filipa Špoljarca na Europske igre, 
kao i izbor Antonija Lovrića za jednog od 15 sudaca koji će suditi na Igrama. Povijesni nastup 
para badmintonaša na turniru u Španjolskoj. Dražen Mikšić i Josip Slivar u pratnji Dragane 
Tišma bili su naši prvi para predstavnici. Ivanka Pokorni prvi je puta bila vrhovni sudac na 
jednom para turniru, a Lidija Petrinović je postala klasifikator za para badminton u 
Hrvatskoj. Shuttle Time program se ponovno pokrenuo i krenulo se s održavanjem seminara. 
Igrači su ostvarili odlične rezultate na natjecanjima, od kojih je posebno istaknula: 1/8 
Dinate u Portugalu, 3 bronce u Izraelu do 19 godina ( Buchberger WS, Buchberger/Pipunić 
MIX, Pipunić/Mavriček MD), bronca na Cipru do 19 godina ( Buchberger/Pipunić MIX), te 
srebro Špoljarca i Dinate u muškom paru na Kubi. PG i Odbornik Vindiš (OV), dodali su i da je 
potpisan ugovor s Relatumom ( agencija za promidžbu ), te da je održan svečani ručak u 
Češkoj rezidenciji povodom diplomatskog turnira. Imenovani su i novi povjerenici: Saša 
Ćurčić za školski sport, Darko Ivan Vidaković za dijasporu, a Neven Rihtar imenovan je 
izbornikom ml. juniora i juniora. Za kraj PG je kratko prokomentirao i svoje sudjelovanje na 



BEC meetingu. Posebno je istaknuo ponovnu aktivaciju COMEBA-e i potencijalne benefite za 
nas. Također je istaknuo da je kandidiran za potpredsjednika COMEBA-e, a izbori će biti 
28.5.2023. u Maleziji u sklopu BWF-ove sjednice. 
Takvo izvješće je PG dao na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 3)  
 
    4.3. Financijsko izvješće za prethodno razdoblje     
Kratko se prošlo kroz trenutno stanje Saveza, od broja punopravnih i pridruženih članica, 
preko licenciranih igrača pa do trenutnog stanja na računu. GTC istaknula je kako su sva 
dugovanja klubova prema Savezu podmirena, ali da se još čeka na refundaciju HPO-a.  
Također je upozorila na visoke troškove Saveza i zamolila za zajednički trud oko nadziranja 
istih.  
Takvo izvješće je PG dao na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 4)  
       
5. Razrada plana za iduće razdoblje  
    5.1. Programski plan  
U kolovozu ove godine održat će se Europsko prevenstvo do 17 godina na kojem će Hrvatska 
imati predstavnike samo u pojedinačnom djelu natjecanja. Prije prvenstva, početkom srpnja, 
odradit će se i regionalni kamp u Izraelu u funkciji priprema za Europsko prvenstvo. Rania 
Vindiš sudjelovat će na Summer School kampu u Portugalu.  
PG kratko je prokomentirao i potencijalno održavanje novog diplomatskog turnira, koji bi se 
trebao održati u Dubrovniku početkom studenog ove godine. Na pripremi i organizaciji rade 
on i OV. 
 
Raspravljalo se i o ballpoolu za iduću godinu, te je dogovoreno da se pošalje na zastupnike 
badmintonskih loptica ugovor o potencijalnoj suradnji, te da se pripremi sve što je potrebno 
za provođenje, kako bismo do studenog ove godine imali sve pripremljeno. 
PG istaknuo je da će se EPH održati u organizaciji Saveza, ali samo ako se pronađe sponzor 
za organizaciju prvenstva. 
Također, napomenuo je kako je u planu pokretanje regionalne lige između Srbije, Slovenije i 
Hrvatske i to za seniore i mlađe juniore. Pregovori s predstavnicima Srbije i Slovenije već su 
u tijeku.  
 
Za potrebe NC nabavit će se 30 tuba loptica Yonex AS 50 i 70 tuba Li Ning G800, a sredstva 
će se povući iz redovnog programa HOO, a za potrebe Shuttle Time programa nabavit će se 
15 školskih setova. Takav prijedlog PG dao je na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno ( Odluka 
5). 
 
Nakon ove točke odbornik Čimbur se ispričao da mora napustiti sjednicu, tako da je ostalo 
šest odbornika. 
 
Raspravljalo se i o dvorani Max centra na Velesajmu. Bilo je puno kritika na uvjete dvorane, 
pa je PG da glasanje da se dvorane makne iz popisa licenciranih dvorana. Četiri glasa za 
oduzimanje licence i dva suzdržana.  ( Odluka 6) 
 
Nakon kraće rasprave, dogovoreno je da se termini za treninge u OŠ Augusta Šenoe koriste 
do kraja lipnja, nakon čega će biti ljetna pauza. Nastavak treninga trebao bi biti s početkom 
školske godine. Naravno, po potrebi dvorana će biti na raspolaganju i u ljetnim terminima. 



 
 
 
    5.2. Financijski plan 
Nakon kraće rasprave oko financija, dogovoreno je da će se mlađim juniorima ( Vito 
Radovanović, Sara Šulc, Dora Kvesić i Rania Vindiš) odobriti dodatnih 1000 € za natjecanja do 
kraja rujna. Ostali dio financija će se pregledati početkom rujna i napraviti eventualna 
preraspodjela sredstava po potrebi igrača.  
Također, s BK Flex treba napraviti aneks ugovora koji vezan uz sparing Aria Dinate i 
provođenja treninga reprezentacije.  
Takav prijedlog PG dao je na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 7). 
 
    6. Prijedlog dopune i izmjene Natjecateljskog pravilnika 
Odbornici su raspravljali oko veličine dvorane, tj broju terena na natjecanju. Te su zaključili 
kako bi se trebalo staviti minimalno 6 terena za 8 sati natjecanja (do sada stoji 6 terena za 6 
sati). Budući Skupština Saveza donosi Natjecateljski pravilnik, UO će formirati prijedlog za 
Skupštinu u kojoj će biti napravljena klasifikacija omjera terena i sati i radi li se o natjecanju 
kupa ili prvenstva.  Također, smatraju da bi trebalo vratiti sve konkurencije ( pojedinačno, 
par i miks) na svim kupovima. 
PG dao je prijedlog na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno ( Odluka 8). 
 
 7. Usklađivanje Statuta i pravilnika sa Zakonom o sportu 
Budući je od 1.1.2023., na snazi novi Zakon o sportu, Savez je dužan uskladiti svoj Statut i 
pravilnike s njim. Odbornik Cvetnić (OC) zadužen je napraviti prijedlog izmjene i dopune 
sukladno uputama koje smo dobili od HOO-a. Također, upute će biti objavljene na službenim 
stranicama Saveza, kako bi svi klubovi uskladili svoje Staute sa novim zakonom. 
PG dao je ovakav prijedlog na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 9). 
 
8. Razno 
GTC istaknula je kako je na Savez stigao dopis roditelja Boruta Patčeva, a vezano uz njegovu 
ozljedu koljena, odnosno sugestiju da Savez osigura neki kontakt igračima, kome se javiti u 
slučaju određene ozljede. Savez će poslati upite na nekoliko poliklinika i zamoliti ponudu 
police osiguranja i kontakt osobe kojoj se igrači mogu obratiti u slučaju ozljeda. 
PG takav prjedlog je dao na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 10). 
 
OV napomenuo je da bi kalendar natjecanja trebao biti napravljen za cijelu godinu, a ne 
samo za pola. S time su se svi složili, budući je tako bilo ranije. Promjena je nastala zbog 
neizvjesnosti koja je došla s korona virusom. Kontaktirat će se ravnatelj natjecanja oko toga i 
u dogovoru s njim napraviti novi plan za iduću godinu/ sezonu.  Ravnatelj natjecanja se 
zadužuje da do 20.5.2023. napravi prijedlog klaendara za preostali dio ove natjecateljske 
godine. 
PG dao je prijedlog na usvajanje. Jednoglasno usvojeno ( Odluka 11). 
 
Odbornik Lončarić (OL) napravio je prijedlog novog naćina glasanja za Skupštinu. Oko toga se 
povala dulja rasprava. Zaključak rasprave je bio da se do 1.9.2023.napravi nekoliko 
prijedloga glasanja na Skupštini, nakon čega će se na idućoj sjednici Upravnog odbora 



donijeti konačna verzija s kojom će se ići prema Skupštini. Takav prijedlog PG dao je na 
usvajanje. Prijhvaćeno jednoglasno ( Odluka 12). 
 
Budući da nije bilo više tema za raspravu, PG je zaključio V. sjednicu Upravnog Odbora 
 
 
 
 
ODLUKE 
 
1.Izmjena zapisnika IV.Sjednice UO s odlukama: 

- Trenerima Igoru Čimburu i Nevenu Rihtaru isplatit će se naknada za rad s 
reprezentativcima. 
- Ariu Dinati će se pokriti iz redovnog programa za seniore troškovi natjecanja koje će 
odraditi kao predstavnik HBS-a. 

2.Ovjeravaju se sljedeće odluke predsjednika Saveza donesene po članku 33(3) Statuta: 
28. travanj 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3), predsjednik Saveza Galjer donio je sljedeću žurnu 
odluku: 
- Cjenik saveza se dopunjuje sa naknadama za stručne predavače, te voditelje stručnih 
edukacija u badmintonu, kao i dopunom obračuna putnih troškova za stručne voditelje. 
- Stručni pravilnik će se preimenovati u Pravilnik o licenciranju trenera i ostalih stručnih 
osoba u badmintonu, te će se dopuniti sa stavkom vezanom uz Shuttle Time 
27. travanj 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3), predsjednik Saveza Galjer donio je sljedeću žurnu 
odluku: 
odobrava se prijava HBS-a na projekt "Shuttle Time Photography Grants”. 
24. travanj 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3), predsjednik Saveza Galjer donio je sljedeću žurnu 
odluku: 
Administrativnu naknadu za zaposlenike ( regres, božićnica) HOO će isplaćivati glavnoj 
tajnici, Maji Capuder. 
3. travanj 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3), te članaka 49 i 50 predsjednik Saveza Ratko Galjer 
donio je sljedeću žurnu odluku: Neven Rihtar imenuje se izbornikom juniora Hrvatskog 
Badmintonskog Saveza. 
Dosadašnju funkciju izbornika juniora i mlađih juniora obnašao je Igor Čimbur, izbornik 
seniora i glavni trener reprezentacije.  
28. ožujak 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3), te članaka 49 i 50  predsjednik Saveza Galjer donio je 
sljedeću žurnu odluku: 
Darko Ivan Vidaković imenuje se povjerenikom za hrvatske badmintonaše izvan domovine.  
Nadležnost povjerenika bit će kontakt s hrvatskim igračima u inozemstvu, kao i njihovim 
zajednicama, sa svrhom da doprinesu natjecateljskim ciljevima Saveza. Ujedno povjerenik će 
biti osoba za kontakt sa institucijama u RH koje skrbe o Hrvatima koji žive u drugim 
državama. 



16. ožujak 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3) predsjednik Saveza donio je sljedeću žurnu odluku: 
Ugovor za predavanja Badminton u školama uz metodiku Shuttle Timea i seminara Shuttle 
Time iznosit će 80€ ako je odrađeno 4 ili više sati, odnosno 40€ ako su odrađena 2 sata. 
Povjerenik za Shuttle Time daje preopruku UO-u za sve buduće akcije tima Shuttle Timea. 
Preporuka sadrži detaljan opis progarama koji će se prezenterirati na predavanju / 
seminaru. 
 27. veljača 2023. 
Na temelju Statuta Saveza čl. 33 (3) i čl. 28 (4) predsjednik Saveza donio je sljedeću žurnu 
odluku: prijedlog dnevnog reda sjednice Skupštine dopunjuje se novim točkama. 
Novi prijedlog dnevnog reda: 
 
1. Izbor Verifikacijskog odbora 
1.1 Izbor 
1.2 Izvješće o kvorumu 
1.3 Usvajanje dnevnog reda 
2.Ovjera zapisnika i odluka Izvanredne sjednice Skupštine Saveza održane 19.12.2022. 
3.Usvajanje izvješća o radu za 2022.godinu 
3.1 Programsko izvješće 
3.2 Financijsko izvješće 
4.Rebalans financijskog plana za 2022.godinu 
5.Izbor Ratka Cvetnića za dopredsjednika Saveza 
6.Prijem novog kluba "Junior klub" Donji Miholjac u članstvo Saveza 
7.Razno 
 
3. Prihvaća se programsko izvješće za prethodno razdoblje. 
 
4. Prihvaća se financijsko izvješće za prethodno razdoblje.  
 
5. Za potrebe NC nabavit će se 30 tuba loptica Yonex AS 50 i 70 tuba Li Ning G800, te će se 
naručiti 15 školskih setova za Shuttle Time 
 
6. Dvorana Max centra više nije licencirana dvorana Saveza 
 
7. Odobrava se preraspodjela 1000€ sa stavke juniora redovnog programa za potrebe 
natjecanja igrača Radovanović, Šulc, Kvesić i Vindiš. 
Napravit će se aneks ugovora s BK Flex vezano za Aria Dinatu. 
 
8. UO će složiti prijedlog izmjene Natjecateljskog pravilnika za Skupštinu Saveza s 
klasifikacijom omjera terena i sati natjecanja, te prijedlogom o uvršenju svih konkurencija za 
svako kolo kupa.  
 
9. Odbornik Cvetnić napravit će prijedlog izmjene i dopune Statuta Saveza 
 
10. Savez će poslati upit poliklinikama za ponudu vezanu uz police osiguranja sportaša kao I 
kontakt za javljanje u slučaju ozljede sportaša. 
 



11. Ravnatelj natjecanja zadužuje se do 20.5.2023. napraviti prijedlog kalendara za do kraja 
ove natjecateljske godine. 
 
12. Odbornici do 1.9.2023.trebaju napraviti prijedloge novog naćina glasanja na Skupštini 
Saveza i poslati u tajništvo. 
 
 
 
 
 
Predsjednik Saveza 
 
Ratko Galjer  
 

 


